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   Poliţiştii de la Rutieră vin cu propunerea ca amenzile de la circulaţie să fie folosite pentru
amenajări rutiere, care înseamnă trotuare, parcări, iluminat public sau semafoare.

  

   „Noi am militat, printre altele, pentru scoaterea în afara legii a detectoarelor de radar. Asta,
pentru că viteza este principala cauză generatoare de accidente rutiere în România. Apoi,
milităm pentru folosirea exclusivă a amenzilor din circulaţie pentru amenajări rutiere. Treceri de
pietoni, semafoare, parcări, sensuri giratorii sau pentru iluminat public. Pentru că sunt multe
localităţi unde din cauza absenţei fondurilor acest iluminat public nu există pe timp de noapte.

  

   Multe localităţi sunt în beznă. Noaptea e foarte lungă acum, nu sunt trotuare, pietonii nu
respectă prevederile legii, care spune că trebuie să aibă o sursă de lumină, să aibă
îmbrăcăminte deschisă la culoare şi altele. Dacă amenzile din circulaţie s-ar folosi pentru
iluminatul public, atunci nu ar mai fi probleme că nu sunt fonduri”, a explicat Dorin Gherman,
şeful Biroului Poliţiei Rutiere Maramureş.

      

   Autorităţile sunt de acord cu propunerea

  

   Primarul localităţii Satulung, Bujorel Mureşan, a declarat că ideea celor de la Rutieră cu privire
la folosirea pentru amenajări rutiere a amenzilor de circulaţie este mai mult decât binevenită.
„Nu este o idee rea, dar să ştiţi că eu aş cere ca aceste amenzi să fie folosite pentru instalarea
de camere de supraveghere în intersecţii, în locurile unde există circulaţie.
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